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درمکتب امام

نظارت مجلس با تمام قوت بر وزیران
مجلس بايد به تمام قوّه اى كه دارد و قوّه او از همه قوّه ها بالاتر است... 
بايد با تمام معنا كوشش كند كه افرادى كه سر كار مى آيند، نخست وزير، 
ســاير وزرا و ساير كســانى كه كارهاى مهم را دارند، از اشخاص مسلمان 
]باشند[ متعهد، متوجه به كارهايى كه در دنيا مى شود، مدبرّ، لكن متعهد 

به اسلام، متعهد به مكتب ]باشند[.
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در سومین روز بررسی صلاحیت کابینه دولت چهاردهم

صلاحیت وزرای كشاورزی، دادگستری، دفاع، راه و صمت
در صحن علنی مجلس بررسی شد

نمایندگان مجلس شورای اسلامی در سومین 
روز از بررسی صلاحیت کابینه پیشنهادی دولت 
چهاردهم، به بررسی صلاحیت وزرای پیشنهادی 
جهاد کشاورزی، دادگستری، دفاع ، راه و صمت 

پرداختند.
نمايندگان مجلس شــوراى اســلامى در ادامه 
بررســى صلاحيت وزراى پيشــنهادى دولت، ديروز 
صبح به بررسى صلاحيت غلامرضا نورى قزلجه، وزير 
پيشنهادى جهاد كشاورزى پرداختند. در ابتداى اين 
جلسه،  سميه رفيعى نظر كميسيون كشاورزى، آب و 
منابع طبيعى درباره وزير پيشنهادى جهاد كشاورزى 
را قرائت كرد و از موافقت اين كميسيون با برنامه هاى 

غلامرضا نورى قزلجه خبر داد.
»نوری« چگونه می خواهد بازار صادرات کشاورزی را

 به بهره برداری برساند
حجت الاســلام سيدســلمان ذاكر، نماينده مردم 
اروميه در مخالفت با نورى با طرح پرســش هايى درباره 
برنامه هاى پيشنهادى وزير جهاد كشاورزى براى كاهش 
مصرف آب و اصلاح نظام بازار گفت: با توجه به برنامه هاى 
ارائه شده، سؤال اين است كه وزير پيشنهادى چه راهكارى 
براى به بهره بردارى رساندن بازار صادرات كشاورزى دارد؟ 
چون در برنامه شان از اصلاح نظام بازار و بهبود بهره ورى 
ســخن گفته اما راهكارى ارائه نكردند. آيا مى خواهند با 
روش تهاتر پيش بروند يا روش ديگرى را در پيش گيرند؟ 

برنامه »نوری« چارچوب فکری مناسبی ندارد
همچنين احمد بخشايش، نماينده مردم اردستان با 
ابراز اميدوارى از اينكه وزير پيشنهادى جهاد كشاورزى 
با لايه هاى پنهان فســاد مقابله كند، اظهار داشــت: 
برنامه هاى آقاى نورى چارچوب فكرى مناسبى ندارد 
و تنها به كلى گويى بســنده كرده كه حكايت از اين 
ضرب المثل دارد كه »سنگ بزرگ علامت نزدن است.«
وزیر پیشنهادی جهاد کشاورزی مراقب باشد 

درگیر فساد چای دبش نشود
اســماعيل كوثرى، نماينــده مردم تهــران در 
مجلس نيز گفت: به عنوان برادر به وزير پيشــنهادى 
كشاورزى، جناب آقاى نورى قزلجه مى گويم كه شما 
ان شاءالله انتخاب خواهيد شد اما اين نشود كه گرفتار 

چاى دبش شويد.
برنامه وزیر پیشنهادی جهاد کشاورزی

 برای پرداخت پول گندمکاران چیست؟
رحمت الله نوروزى، نماينده مردم شريف شهرستان 
على آباد كتول هم گفت: امروز معيشت به خطر افتاده 
اســت. امنيت غذايى به خطر افتاده است. ۵ ساعت يا 
۶ ساعت قطعى برق مشكلاتى ايجاد كرده است. پول 
گندمكاران هنوز پرداخت نشده است. چه برنامه اى براى 

اين موضوع خواهيد داشت؟
»نوری قزلجه« 

مرتبط ترین وزیر پیشنهادی کابینه است
در موافقت با نورى قزلجه نيز ســيد ابوالحســن 
مصطفــوى، نماينده مردم رزن در مجلس شــوراى 
اسلامى با تأكيد بر اينكه نورى قزلجه داراى تجارب، 
تخصص و روســتازاده و كشاورزاده است، گفت: نورى 
قزلجه مرتبط ترين وزير پيشــنهادى كابينه است.  او 
در همه دوران خدمتى مســئوليت هايى در ســطوح 
كارشناسى با همترازى وزير داشته است به سلامت و 
پاكدستى و اقتدار و مشى مديريت جهادى شهرت دارد.

»نوری  قزلجه« با گوشت و پوست خود 
مشکلات حوزه کشاورزی را لمس کرده است

همچنين حجت الاســلام محمد سبزى، نماينده 
مردم زرنديه و ساوه تصريح كرد: وقتى به سابقه آقاى 
نورى قزلجه نگاه مى كنيم مى بينيم كه ايشان در سه 
دوره مجلس شوراى اسلامى در كميسيون كشاورزى 
نقش فعالى داشته و يک دوره نيز معاون اجرائى مجلس 
و در دوره اى جانشين و مشاور وزير جهاد كشاورزى بوده 
اســت؛ او كشاورز و كشاورززاده است و درد كشاورز را 
مى فهمد و با گوشت و پوست خود مشكلات را لمس 
كرده است. رسته تخصصى او از هنرستان تا مدارج عالى 
كشاورزى بوده و مسئوليت هايى در حوزه كشورى در 

زمينه كشاورزى برعهده داشته است.
»نوری« برنامه عملیاتی و منسجمی

برای حل مسائل کلیدی کشاورزی دارد
محمد بيات، نماينده مردم خمين در مجلس هم 
بــا بيان اينكه نورى برنامه عملياتى و زمانبندى براى 
حل مسائل كليدى كشاورزى شامل برنامه هاى كوتاه، 
ميان مدت و بلندمــدت دارد، افزود: او به خودكفايى 
محصولات كشــاورزى اعتقاد داشته و آشنا به برنامه 

هفتم توسعه است.

»نوری« فردی باسابقه و تجربه فعالیت
 در حوزه کشاورزی است

محمد جلالــى، نماينده دليجــان و محلات در 
مجلس با بيان اينكه آقاى نورى سابقه و تجربه فعاليت 
در محيط روستايى و بخش كشاورزى دارد و مى تواند با 
هماهنگى و كمک همه زيربخش هاى مختلف كشاورزى 
عملكرد موفقى از خود به جاى بگذارد، تصريح كرد: در 
صورت اســتفاده مناسب و متناســب با توان مناطق 
مختلف و به كارگيــرى روش هاى نوين دانش بنيان و 
توجه به بخش هاى مختلف كشاورزى مى توان علاوه بر 
توليد محصولات كشاورزى، بخشى از محصولات را با 
كســب ارزش افزوده و ارزآورى صــادر كرد كه آورده 

مناسبى براى اقتصاد دارد.
با فسادستیزی نسبت دیرینه دارم

در ادامه اين جلســه،  غلامرضا نورى قزلجه وزير 
پيشــنهادى وزارتخانه جهاد كشاورزى ضمن دفاع از 
برنامه هاى خود براى اين وزارتخانه،  با تاكيد بر اينكه 
من با فساد هيچ نسبتى نداشتم اما با فساد ستيزى و 
پاكدستى نســبت ديرينه دارم، گفت: در هر كجا كه 
خدمت كردم از شــروع خدمت، مشى ام پاكدستى و 
فساد ستيزى بوده و يک مورد خلاف آن اتفاق نيفتاده 
اســت؛ بنابراين اين محكم ترين وعده اى است كه در 

مجلس و در محضر شما مى توانم بدهم.
وى افزود: مى توانم اين را بگويم كه شــايد جزو 
معدود كسانى باشم كه وجوه مختلف بخش كشاورزى 
را ديده ام و مى شناســم و زوايــاى پيدا و پنهان آن را 
مى دانم. معتقدم اتفاقاً بخش كشاورزى بخشى است كه 
حتماً كسى كه مى خواهد آنجا كار كند بايد از مزرعه 
و سالن توليد شروع كرده باشد دستوراتى كه از تهران 
مى دهد را بايد بداند كه در گستره پهنه كشور توسط 
بيش از ۴ ميليون بهره بردار اجرا خواهد شد، بنابراين 
بايد بهره بردار، كشاورز و رده هاى سازمانى را بشناسد.

بررسی صلاحیت وزیر پیشنهادی کشاورزی
نمايندگان مجلس شــوراى اسلامى همچنين به 
بررسى صلاحيت امين حسين رحيمى، وزير پيشنهادى 
دادگسترى پرداختند. در ابتدا على آذرى ضمن قرائت 
گزارش كميســيون حقوقــى و قضائى دربــاره وزير 
پيشنهادى دادگســترى، از موافقت اين كميسيون با 

برنامه هاى امين حسنى رحيمى خبر داد.
»رحیمی« برنامه ای برای اجرای 

برخی مواد قانونی ندارد
حسينعلى حاجى دليگانى، نماينده مردم برخوار، 
شاهين شــهر و ميمه در مخالفــت با رحيمى با بيان 
اين كه وزير پيشنهادى دادگسترى درباره اجراى برخى 
از مواد قانون برنامه هفتم توسعه برنامه اى به مجلس 
شوراى اسلامى ارائه نكرده است، گفت كه قوه قضائيه 
گزارشى به مجلس دهد كه تاكنون چند لايحه قضائى 
ارائه كرده و چرا اساســا فقط مجلس شوراى اسلامى 

بايد طرح ارائه دهد.
»رحیمی« فکری برای سازمان تعزیرات کند

ســلمان اســحاق، نماينده قائنات نيز با انتقاد از 
عملكرد سازمان تعزيرات، از وزير پيشنهادى دادگسترى 
خواست كه فكرى براى سازمان تعزيرات بكند. وى با 
يادآورى وظايف سازمان تعزيرات گفت: ما در شرايط 
فعلى با گران فروشــى و قاچاق مواجه هستيم و بازار 
هرطــور كه مى خواهد قيمت گــذارى مى كند بعد از 
حذف ارز ترجيحى هم سازمان تعزيرات اجازه افزايش 

قيمت ها را داد.
وزیر پیشنهادی دادگستری 

مشکلات اداره ثبت اسناد را حل کند
همچنين فرهاد شــهركى نماينده مــردم زابل، 
زهک، نيمروز،  هامــون و هيرمند در مخالفت گفت: 
از آقــاى رحيمى خواهش مى كنــم همان طور كه در 
مجلس گذشته در ادارات ثبت اسناد مشكلاتى وجود 
 داشت براى جداســازى اين بخش گام هاى مهمى را 

برداريد.
اعتماد رئیس قوه قضائیه به »رحیمی«
 ملاک ارزشمندی این شخصیت است

حجت الاسلام محمدتقى نقدعلى، نماينده مردم 
خمينى شهر در موضع موافقت با بيان اينكه »بر اساس 
اصل ۱۶۰ قانون اساســى اين رئيس قوه قضائيه است 
كه گزينه وزارت دادگسترى را معرفى مى كند«، افزود: 
اعتماد رياست قوه به آقاى رحيمى براى ما يک ملاک 
ارزندگى و ارزشــمندى اين شــخصيت است؛ او در 
انجام تكاليف و تحول در وزارت دادگســترى اقدامات 
ارزنده اى انجام داده اســت؛ در زمان ايشــان صندوق 
خسارات بيت المال همه خساراتى كه بايد را پرداخت 

كرد. همچنين در حوزه تعزيرات، آقاى رحيمى در يک 
اقدام فورى از ســران قوا مصوبه اى براى اصلاح گرفت 

و در آن بازه زمانى پر بحران جامعه را مديريت كرد.
»رحیمی« مراتب مدیریتی را 

آسانسوری طی نکرده است
فتح الله توسلى، نماينده مردم بهار و كبودر آهنگ 
نيز با طرح اين پرسش كه ما از وزير چه مى خواهيم؟ 
گفت: ما وزيرى آشــنا به مسئوليت و وظايف دستگاه 
خود مى خواهيم كه پله به پله و نه آسانسورى بالا آمده 

باشد كه آقاى رحيمى داراى چنين شرايطى است.
سازمان تعزیرات نظارت کافی بر بازار ندارد

محمدرضــا صباغيان، نماينده شهرســتان هاى 
مهريز، بافق، بهاباد، ابركوه و خاتم با انتقاد از عملكرد 
سازمان تعزيرات گفت كه ســازمان تعزيرات نظارت 
كافى بر بازار ندارد و با متخلفان برخورد نمى شود كه 
 انتظار مى رود وزير پيشنهادى دادگسترى اين رويه را

اصلاح كند. 
کارآمدی نظام در گرو تعامل قوای سه گانه است

در ادامه اين جلســه، امين حسين رحيمى وزير 
پيشنهادى دادگسترى ضمن دفاع از برنامه هاى خود 
براى اين وزارتخانه، با بيان اينكه تعامل و همكارى قوا، 
كارآمدى نظام را افزايش خواهد داد و كشــور به نحو 
مطلوب اداره خواهد شد، افزود: وزير دادگسترى در اين 
زمينه در ارتباط قوه مجريه و قضائيه نقش ايفا خواهد 
كرد. آقاى اژه اى به تعامل ميان قوا اعتقاد جدى دارد. 
تعامل ميان قوا در شهرستان ها با مشكل رو به روست. 
برنامــه ما، تعامل خوب ميان قوا در شهرســتان ها و 

مديران قضائى است.
 بررسی صلاحیت وزیر پیشنهادی دفاع

نمايندگان مجلس شوراى اسلامى در ادامه نيز به 
بررسى صلاحيت عزيز نصيرزاده، وزير پيشنهادى دفاع 

و پشتيبانى نيروهاى مسلح پرداختند.
در ابتدا ابراهيم رضايى، گزارش مسلح كميسيون 
امنيت ملى و سياست خارجى درباره وزير پيشنهادى 
دفاع و پشتيبانى نيروهاى مسلح قرائت و عنوان كرد كه 
صلاحيت عزيز نصيرزاده به عنوان وزير دفاع و پشتيبانى 
نيروهاى مسلح مورد تأييد اعضاى اين كميسيون قرار 

گرفته است.
همچنين زهرا سعيدى، گزارش كميسيون صنايع 
و معــادن را به عنوان يكى از كميســيون هاى اصلى 
وزارتخانه مذكور در صحن مجلس قرائت كرد و گفت 
كه اعضاى كميسيون با پيشنهاد تصدى عزيز نصيرزاده 
براى پســت وزارت دفاع و پشتيبانى نيروهاى مسلح 

موافقت كردند.
معیشت نیروهای مسلح مورد توجه قرار گیرد

ياسر سليمانى، نماينده بافت و راور در مخالفت با 
نصيرزاده اظهار كرد: من مخالف آقاى نصيرزاده نيستم 
و افتخار مى كنم كه در كنار شــما هم هستم اما لازم 

است كه چند نكته را بيان كنم.
وى با تاكيد بر لزوم توجه به معيشــت نيروهاى 
مســلح گفت: بايد تمامى توان به كار گرفته شود كه 
نيروهاى كارآمد و زبده در وزارت دفاع حفظ شوند نه 
اينكه آنهاب به خاطر مسائل معيشتى به جاهاى ديگر 
بروند اين خيلى بد است كه كسى كه لب مرز ماموريت 
دارد حقوقى مســاوى با فردى بگيرد كه ماموريتى در 

تهران داشته و در هتل اسكان دارد.
رفاه نیروهای مسلح مورد توجه قرار گیرد

على بابايى كارنامى، نماينده سارى و مياندرود نيز 
بــا بيان اينكه وزير دفاع مركز ثقل هماهنگى مجلس 
شوراى اسلامى و اركان نظامى است، اظهار كرد: وزارت 
دفاع دو وظيفه نظامى و دفاعى دارد كه بايد در اين راه 
از مؤلفه هاى هوشمند سازى و مردمى سازى هم بهره 

گيرد كه به آن توجهى نشده است.
وى در پايان خواســتار توجه بــه وضعيت رفاه 
نيروهاى مسلح و بازنشســتگان و وضعيت مسكن و 

معيشت نيروهاى مسلح شد.
زمانبندی در برنامه های وزیر پیشنهادی دفاع

 به مجلس کمرنگ است
همچنين، سيد جليل ميرمحمدى ميبدى، نماينده 
تفت و ميبد  با بيان اينكه زمانبندى در برنامه هاى ارائه 
شده توسط وزير پيشنهادى دفاع به مجلس كمرنگ 
اســت، اظهار كرد: درخواست داريم وزير پيشنهادى 
در ايــن خصوص توضيحات ارائه دهــد. امروز وزارت 
دفاع نقطه قوت ملت و نظام جمهورى اســلامى ايران 
اســت و از وزير دفــاع مى خواهيم تا كمک كنند كه 
 بتوانيم اين نقطه قوت هر روز به بهترين وجه هر روز 

تقويت شود.

در برنامه های وزیر پیشنهادی دفاع 
در حوزه صنعت و اقتصادی ایرادات جدی وجود دارد

مهــدى طغيانى، نماينده مــردم اصفهان هم در 
مخالفت گفت: در برنامه آقــاى نصيرزاده در موضوع 
صنعت و حوزه هاى اقتصــادى به ويژه در مواردى كه 
صندوق بازنشســتگى نيروهاى مسلح عمل مى كند 
ايرادات جدى وجــود دارد. اداره يكى از صنعتى ترين 
وزارتخانه هاى كشور با نگاه نيروهاى مسلح امكان پذير 
نيست مگر آنكه سازمان ارتباط صنعتى داخل وزارتخانه 

و بيرون از آن بازآرايى شود.
برنامه ارائه شده وزیر پیشنهادی دفاع 

مطابق اسناد بالادستی است
رحيم زارع، نماينده مردم شــريف آباده، بوانات، 
خرم بيد، سرچهان و مشهد مرغاب با موافقت و با اشاره 
به اينكه آقاى نصيرزاده در هر ســمت و مســئوليتى 
توانمندى هاى خــود را در ارتقاى بنيه دفاعى به كار 
بســتند و همواره موفق ترين فرمانده بوده اند، يادآور 
شد: برنامه ارائه شده مطابق برنامه و اسناد بالادستى 
اســت. تامين پايدار منابع در ارتقــاى قدرت دفاعى، 
دســتيابى به قدرت علمى، روزآمدسازى فناورى هاى 
دانش بنيان، ارتقاى جهشــى تجهيزات پيشــرفته و 
اكتساب فناورى هاى نوظهور از جمله برنامه هاى ايشان 
بوده اســت. اميدواريم در نهايت كسى به عنوان وزير 

معرفى شود كه مورد تاييد رهبر انقلاب باشد.
نصیرزاده برنامه ای هدفمند

 برای وزارت دفاع دارد
فرهاد طهماســبى، نماينده استهبان و نى ريز نيز 
برنامه هدفمند و تقويت بنيــه دفاعى از ويژگى هاى 
وزير پيشنهادى دفاع عنوان كرد و افزود: متناسب سازى 
حقوق بازنشستگان لشكرى، ايجاد بيمه نوين نيروهاى 
مسلح، توسعه نظام حمايتى جامع از نيروهاى مسلح 
مانند ارائه خدمــات بالينى در منزل، هدفمند كردن 
كمک هاى حمايتى، معيشتى و درمانى براى رزمندگان 
و ايثارگران و توانمندسازى ايثارگران و بازنشستگان از 

ديگر برنامه هاى ايشان است.
دیپلماسی دفاعی

از برنامه های امیر نصیرزاده است
همچنين ابراهيم نجفى، نماينده آستانه اشرفيه و 
بندركياشهر با اشاره به برنامه وزير پيشنهادى دفاع گفت: 
وزير پيشنهادى دفاع در مواردى همچون ديپلماسى 
دفاعى و حوزه رزم موشكى و پدافند هوائى برنامه هاى 

دقيقى ارائه كرده است.
وزیر پیشنهادی دفاع 

موفق ترین فرمانده ارتش کشور بوده است
سلمان زارع، نماينده سياهكل و لاهيجان با اشاره 
به اينكه طراحى و توليد قطعه هاى هواپيماهاى جنگى و 
مسافربرى، از جمله كارهاى حائز اهميت امير نصيرزاده 
بوده است، ادامه داد: ايشان موفق ترين فرمانده نيروى 
ارتش ايران است. طراحى و توليد قطعه هاى هواپيماهاى 
جنگى و مســافربرى، از جمله كارهاى حائز اهميت 
ايشان بوده است. از شما نمايندگان عزيز مى خواهم با 
راى قاطع با انتصاب اين فرمانده دلاور به افتخارات ما 

در كشور افزوده شود.
منطقه و جهان به دنبال شکل گیری نظم نوین است

در ادامــه ايــن جلســه، امير ســرتيپ خلبان 
عزيز نصيرزاده، وزير پيشــنهادى دفاع، پشتيبانى و 
نيروهاى مســلح در دفاع از برنامه هاى خود براى اين 
وزارتخانه گفت: فناورى هــاى نوين و غافلگير كننده 
در حال ظهور و بروز اســت و معادلات نظم و امنيت 
منطقه اى پيچيده و پرتلاطم اســت؛ منطقه و جهان 
نظم تک قطبى به رهبرى آمريكا را پس زده و به دنبال 
شــكل گيرى نظم نوين با ظهور قدرت هاى جديدى 
هماننــد جمهورى اســلامى ايران اســت. در چنين 
شرايطى فشارهاى استكبار جهانى و اذناب منطقه اى 
آنها بر ابعاد مختلف نظامى، سياسى، روانى و فرهنگى 
و اقتصادى بر جبهه مقاومت و جمهورى اسلامى ايران 

افزايش يافته است.
بررسی صلاحیت وزیر پیشنهادی راه و شهرسازی

در ادامه نمايندگان مجلس شــوراى اسلامى به 
بررسى صلاحيت فرزانه صادق، وزير پيشنهادى راه و 

شهرسازى پرداختند.
در ابتدا عبدالجلال ايرى نظر كميســيون عمران 
مجلس درباره وزير پيشــنهادى راه و شهرســازى را 
قرائت كرد و از موافقت اين كميســيون با برنامه هاى 
فرزانه صــادق خبر داد. همچنين ســميه رفيعى از 
موافقت كميســيون كشاورزى، آب و منابع طبيعى با 

برنامه هاى وزير پيشنهادى راه و شهرسازى خبر داد.

از کارنامه وزیر پیشنهادی راه و شهرسازی نگرانم
محمد منان رئيسى، نماينده قم، كهک و جعفرآباد 
در مخالفت و  بــا ابراز نگرانى از كارنامه خانم صادق، 
گفت: در زمــان حضور ايشــان در وزارت راه، تهران 
گران ترين پايتخت جهان از نظر مسكن شد. چه كسى 
متولى احداث و اهداى زمين در كشور است؟ شوراى 
عالى شهرسازى كشور. در ۳۰ سال اخير رشد قيمت 
دلار ۳۶۰ برابــر و رشــد زمين چند هزار برابر شــده 
است. متاسفانه تراكم ســازى و ارتفاع سازى در زمان 
حضور خانم صادق در وزارت راه و شهرسازى اتفاق افتاد.

دغدغه انبوه سازی و ارتفاع سازی را
 از ما برطرف کنید

همچنين محمدتقى نقدعلى، نماينده خمينى شهر 
به وزير پيشــنهادى راه گفت: خانــم صادق دغدغه 
انبوه ســازى و ارتفاع سازى را از ما برطرف كنيد. راهى 
جز گسترش  شهرها و آماده سازى زمين ها براى مردم 
كشــور وجود ندارد. از شما مى خواهيم نسبت به اين 

موارد حتما توضيح بفرماييد.
انتقاد یوسفی از برنامه های ارائه شده 

از سوی وزیر پیشنهادی راه و شهرسازی 
مجتبى يوسفى، نماينده مردم اهواز، باوى، حميديه 
و كارون نيز با اشــاره به سوابق كارى وزير پيشنهادى 
راه و شهرســازى گفت: مــن افتخار مى كنم در چهار 
ســال يا گذشته در مجلس يازدهم ايشان جز مديران 
پاكدست دولت بوده است اما از ۲۵ معاونت و سازمان 
وزارت راه و شهرســازى، او در يک بيست و پنجم آنها 
مديريت كرده است. در دوره ۴ ساله شهيد رئيسى ۵۸ 
هزار هكتار اراضى به وسعت سرزمينى ما اضافه شد اما 
در زمان ۴ ساله مديريت خانم صادق ۱۸ هزار هكتار 
اراضى اضافه شد و در عين اينكه ايشان فرزند شهيد، 
خانمى شريف و دست پاک هستند، در يک سال ۴۰ 
هزار هكتار اضافه شــد. ايشان همچنين در شهردارى 
تهران مسئوليت داشــتند و عملكرد ايشان در حوزه 

بافت فرسوده مشخص است.
 وزیر پیشنهادی راه فردی با تجربه 

و دارای برنامه است
فرشــاد ابراهيم پــور، نماينــده مــردم ايــذه و 
باغملک گفت: وزير پيشنهادى داراى تجربه و برنامه 
است و سلسله مراتب را طى كرده و اعتقاد به استفاده 
از نيروهاى فرهيخته دارد. ما براى رســيدن به افق به 
وزيرى كارشناس، كارآزموده و باتجربه نياز داريم كه 

چنين ويژگى هايى را خانم صادق دارد.
وزیر پیشنهادی راه اهل مبارزه با فساد است

فاطمه محمدبيگى، نماينده آبيک، البرز و قزوين با 
اشاره به اينكه وزير پيشنهادى با هشت وزير قبلى كار 
كرده و با بسيارى از مجموعه هاى وزارت راه ارتباط كارى 
داشته است. او بر امور وزارتخانه اشراف دارد، اظهار كرد: 
خانم صادق ثابت كرده كه مى تواند ظرفيت ها را با هم 
همسو كند. او به عنوان يک دختر شهيد از بن دندان 
به نظام جمهورى اسلامى متعهد است و با اراده فولادين 

و مستحكم اهل مبارزه با فساد است.
رئیس جمهور زنی کاربلد را به عنوان

 وزیر پیشنهادی راه و شهرسازی معرفی کرد
فضل الله رنجبر، نماينده دينور، صحنه، كنگاور و 
هرســين نيز با بيان اينكه رئيس جمهور محترم زنى 
محتــرم و كاربلد را به عنوان وزير پيشــنهادى راه و 
شهرسازى معرفى كرده است كه قابل ستايش است. 
اين اقدام رئيس جمهور خط بطلانى است بر معاندينى 
كه خارج از مرزهاى كشور هستند. خانم صادق تمامى 
پست هاى اين وزارتخانه را به صورت پله اى طى كرده 
اســت. تلفيق دانش و تجربه در ايشــان وجود دارد. 
جسارت و شجاعت ايشان يادگار شهيد در وزارت راه و 

شهرسازى قابل ستايش است. 
صادق واردترین فرد

 برای تصدی وزارت راه و شهرسازی است
حسين محمدزاده، نماينده مردم درگز نيز گفت: 
خانم مهندس صادق با ۲۵ سال تجربه، اشراف كامل 
به موضوعات مرتبط به حوزه راه و شهرســازى دارد و 

واردترين فرد براى تصدى اين وزارتخانه است.
تعامل با دیگر دستگاه ها 

در وزارت راه و شهرسازی اهمیت دارد
در ادامه اين جلسه، فرزانه صادق مالواجرد، وزير 
پيشنهادى راه و شهرسازى ضمن دفاع از برنامه هاى 
خود بــراى اين وزارتخانــه، گفت: تمامى دولت هاى 
گذشــته در دوران گذشــته عملكرد مثبت و خوبى 
داشــتند. اعلام كرده ام كه تعهد به مردم، تعهد نظام 
اســلامى به ولى نعمتان آن اســت. تغيير در شرايط 

حمل ونقل كشور به خوبى عملكرد مثبت دولت هاى 
گذشته را نشان مى دهد.

وى با بيان اينكه تعامل با ديگر دستگاه ها بسيار در 
اين وزارتخانه اهميت دارد، افزود: مديريت و ساماندهى 
برنامه توليد و عرضه مســكن به ويــژه براى جوانان و 

بى بضاعتان اهميت دارد.
بررسی صلاحیت وزیر پیشنهادی صمت

نمايندگان مجلس شــوراى اسلامى همچنين به 
بررسى صلاحيت سيد محمد اتابک، وزير پيشنهادى 

صنعت، معدت و تجارت پرداختند.
در ابتدا، زهرا سعيدى مباركه سخنگوى كميسيون 
صنايع و معادن مجلس شوراى اسلامى ضمن قرائت 
گزارش كميســيون، از موافقت اين كميسيون با وزير 

پيشنهادى صنعت، معدن و تجارت خبر داد.
سابقه حضور اتابک در وزارت صمت

 صفر یا اندک است
احــد آزادى خواه، نماينده مــردم ملاير با موضع 
مخالفت و در جريان بررسى برنامه و صلاحيت محمد 
اتابک وزير پيشــنهادى صنعت، معــدن و تجارت در 
اظهاراتى به عنوان مخالف گفت: ســابقه حضور آقاى 
اتابــک در وزارت صمت يا صفر اســت يا اندک؛ البته 
اگر هم صفر باشد دليل نمى شود كه ايشان براى اين 
وزارتخانه معرفى نشــوند؛ اما آنچه كه مهم است اين 
است كه مواظب مسائلى كه مطرح كردم، باشند. دعا 
مى كنيم شــما مرد ميدان باشيد و گره هاى كور را از 

مسير صنعتگران باز كنيد.
 اتابک را به هیچ وجه

 کارشناس حوزه سیاست های صنعتی نمی شناسم
روح الله ايزدخواه، نماينــده مــردم تهران هم در 
جريان بررســى برنامه و صلاحيت وزير پيشــنهادى 
صنعت، معدن و تجارت در اظهاراتى به عنوان مخالف 
گفــت: آقاى اتابک را به هيچ وجه كارشــناس حوزه 
سياست هاى صنعتى نمى شناسم؛ چرا كه ايشان يک 
روز در وزارتخانه و سازمان هاى صمت استانى نيز حضور 
نداشتند و در حوزه تجارت هم كه يكى از چالش هاى 
جدى امروز صنعت و معدن كشــور اســت، سابقه اى 
ندارد بلكه صرفاً در بخش ســيمان سابقه بنگاهدارى 

داشته است.
اتابک می تواند نقش تحولی 

در عرصه خودرو، فولاد و مس ایفا کند
جليل مختار، نماينده آبادان در مجلس به عنوان 
موافق سيد محمد اتابک وزير پيشنهادى صنعت، معدن 
و تجــارت گفت: مبارزه با بحران هاى وزارت صمت از 
عهده هر كســى برنمى آيــد؛ وزارت صمت به مدير و 
فرمانده كاردان نياز دارد كه اتابک نشــان داده مدير 

شايسته اى براى اين مسئوليت است.
اتابک عالمی است 

که خوب فکر و عمل می کند
مصطفى مطورزاده، نماينده خرمشهر در مجلس 
نيز به عنوان موافق سيدمحمد اتابک وزير پيشنهادى 
صنعت، معدن و تجارت گفت: ملت ايران آقاى پزشكيان 
شخصيتى انديشمند، شجاع، مؤمن و پيرو اميرالمؤمنين 
را بــه عنوان رئيس جمهور انتخــاب كردند؛ او نيز به 
وعده اش در معرفى كابينه عمل كرد و از همه گرايش ها 
و سلايق بهره گرفت. آقاى اتابک محصول ديوان سالارى 
پيچيده ادارى ما نيست بلكه عالمى است كه خوب فكر 

و عمل مى كند. 
قالیباف: وزرا مکلف به اجرای 

قانون برنامه هفتم هستند
خبر ديگر اينكه، محمدباقر قاليباف، رئيس  مجلس 
شوراى اسلامى در جلسه علنى در پاسخ به تذكر عليرضا 
سليمى نماينده تهران درباره عدم انطباق كامل برنامه 
برخى وزراى پيشــنهادى با برنامه هفتم گفت: قانون 
برنامه هفتم توســعه تبديل به قانون شده است و هر 
وزير پيشنهادى كه از مجلس راى اعتماد بگيرد، بايد 
ايــن قانون را اجرائى كند و نبايد كســى برخلاف آن 
عمل كند. وى اضافه كرد: كار خوبى از ســوى مركز 
پژوهش ها و معاونت نظارت مجلس انجام شــد مبنى 
بر اينكه مغايرت هاى برنامه هاى وزراى پيشنهادى با 
برنامه هفتم و اســناد بالادســتى به آنان اعلام شد تا 
آنان برنامه هاى خود را اصلاح كرده و به صحن مجلس 
ارائه دهند. ســليمى در تذكر خود گفت: بر اســاس 
گزارش رســمى معاونت قوانيــن مجلس، برنامه هاى 
 برخى از وزراى پيشــنهادى دولــت چهاردهم بعضا
۶۰ تا ۷۰ درصد با برنامه هفتم و اسناد بالادستى منطبق 
نيســت. بايد تكليف اين موضوع و وعده هاى خلاف با 

برنامه هفتم مشخص شود.

بسیج دانشجویی علوم پزشکی کشور:

 همراهی 15 ساله ظفرقندی با فتنه گران پذیرفتنی نیست

رسایی: ادعای انتخاب وزرا با تأیید رهبری صحیح نیست
قالیباف: صحبت شما را تأیید می كنم

بسیج دانشجویی مراکز علوم پزشکی کشور در 
بیانیه خود اعلام داشت: از فعالیت ها و مواضع مهم 
سیاسی ظفرقندی حضور فعال و همراهی همیشگی 
با فتنه ۸۸ است. مقام معظم رهبری فتنه ۸۸ را گناه 
نابخشــودنی خواندند، اما پس از گذشت 15 سال 
هنوز ایشان بر مواضع قبل خود در همراهی با فتنه و 

فتنه گران پایدار است.
بسيج دانشجويى مراكز علوم پزشكى كشور در بيانيه اى 
نكاتى را درخصوص وزير پيشنهادى وزارت بهداشت خطاب 

به رئيس جمهور متذكر شدند.
به گزارش فارس، در متن اين بيانيه آمده است:

»هــم رئيس جمهور محترم اين ها را رعايت كنند، هم 
مجلس رعايت كند؛ يعنى شــما يک مسئوليّت مشترک 
داريد در انتخاب مسئولين كشور. سابقه سوء نداشته باشند؛ 
اين يک معيار است. نگرش ملّى داشته باشند؛ يعنى غرق 
در مسائل جناحى و سياسى و مانند اين ها نشوند، نگاه ملّى 
به كشور داشته باشند. كارآمد باشند...« مقام معظم رهبرى 

۱۴۰۳/۴/۳۱
 بسيج دانشجويى مراكز علوم پزشكى كشور همچون 
انتخابات ۱۴۰۰ طبق رســالت جهاد تبيين، روشنگرى و 
مؤذنــى جامعه اقدام نمــوده و در بيانيه ۱۱ تير ۱۴۰۳ دَه 
اولويت نظام ســلامت در دولت چهاردهم را تبيين نمود. 
همچنين در نامــه ۲۱ مرداد خطاب به رياســت محترم 
جمهورى اسلامى ايران دَه شاخصه وزير بهداشت مطلوب 
ذكر گرديد. با معرفى جناب آقاى دكتر محمدرضا ظفرقندى 
لازم اســت ســوابق، عملكرد ها و آراء ايشــان با نگاهى بر 
اولويت ها، مورد نقد و بررســى منصفانه قرار گيرد. بر خود 
لازم مى دانيم با آزادى بيان دانشجويى و به مصلحت مردم 
عزيزمان آنچه كه بدان رســيده ايم را بيان داريم، باشد كه 
نمايندگان محترم مجلس شــوراى اسلامى نيز به وظيفه  
خطير خود در دادن رأى اعتماد و ســپردن سكان هدايت 
يكى از عظيم ترين و مهم ترين وزارتخانه هاى دولت به بهترين 

نحو عمل نمايند.
ایشان حضور فعال و همراهی همیشگی

 با فتنه ۸۸ داشته است
در ادامه اين بيانيه اشــاره شــد: ابتدا عنوان مى گردد 
جنــاب آقاى دكتر محمدرضا ظفرقندى يكى از اســاتيد 
برجسته دانشگاه و پزشكان حاذق اين سرزمين هستند كه 
سابقه چندين سال مديريت در عرصه هاى نظام سلامت در 
كارنامه ايشان موجود است. ايشان فردى متشرع و بااخلاق 

هستند. سابقه حضور در جبهه هاى هشت سال دفاع مقدس 
و ارائه خدمات درمانى به رزمندگان از افتخارات ايشان است.

ســوابق و عملكرد دكتر ظفرقنــدى در دو بعُد مورد 
بررســى قرار مى گيرد. اول به عنوان يكى از مديران كلان 

دولت جمهورى اسلامى ايران:
دكتر محمدرضا ظفرقندى فردى كاملًا سياسى است. 
رياست بر حزب سياسى انجمن اسلامى جامعه پزشكى ايران 
و رياســت دوره اى شوراى سياست گذارى جبهه اصلاحات 
از ســوابق ايشان است. از فعاليت ها و مواضع مهم سياسى 
ايشان حضور فعال و همراهى هميشگى با فتنه ۸۸ است. 
مقام معظم رهبرى فتنه ۸۸ را گناه نابخشــودنى خواندند، 
اما پس از گذشت ۱۵ سال هنوز ايشان بر مواضع قبل خود 
در همراهى با فتنه و فتنه گران پايدار اســت. اخبار مجلس 
شوراى اسلامى حاكى از آن است كه ايشان از اعلام موضع 
صريح در قبال فتنه حتى در پاســخ به نمايندگان مجلس 
طفره رفته است و مى توان دريافت ايشان بر همان عقيده 
اســتوارند. ســوابق فعاليت و مواضع سياسى ايشان در آن 
سال ها و حتى سال هاى اخير به طرز عجيب و هنرمندانه اى 
از دســترس خارج شده و به راحتى در فضاى مجازى قابل 
جست و جو نيست؛ با اين وجود برخى از اين سوابق موجود 
است. سخنرانى ايشان حدود شش ماه پس از فتنه ۸۸ در 
حمايت از فتنه و فتنه گران در جمع هاى به اصطلاح جنبش 
سبز آن سال ها خصوصاً در دانشگاه مبيِّن همراهى و تشويق 

ايشان با اين گناه نابخشودنى است.
متهم کردن حاکمیت به خودکامگی

دفاتر بسيج دانشجويى دانشگاه هاى علوم پزشكى كشور 
تاكيد كردند: ايشان مكرراً خواستار رفع حصر سران فتنه ۸۸ 
و حتى ساير محكومين امنيتى همچون تاجزاده شده است. 
اين در حالى اســت كه عمده اين فشار ها با استفاده ايشان 
از جايگاه حرفه پزشكى بوده است. انجمن اسلامى جامعه 
پزشكى ايران، حزب متبوع دكتر ظفرقندى طى بيانيه اى 
در بهمن ۱۴۰۱ جنبش ز. ز. آ را جنبشــى پاک خوانده و 
حاكميت را به خودكامگى متهم كرده است! همچنين ايشان 
از تجمع غيرقانونى مقابل ســازمان نظام پزشكى كشور در 
همين ايام حمايت نمود. فعاليت هاى سياسى دكتر ظفرقندى 
محدود به ايران نبوده اســت. ايشــان يكى از اصلى ترين 
نگارندگان نامه جمعى از پزشكان ايران به دكتر بشار اسد، 
رياست جمهورى سوريه است. در اين نامه با يادآورى اينكه 
بشــار اسد پزشک است و سوگند پزشكى ياد كرده ايشان 
را آمر ناآرامى هاى ســوريه دانســتند. اين در حالى بود كه 
فتنه در ســوريه با هدايت و حمايت كشور هاى بيگانه و در 

جهت تضعيف جبهه مقاومت شكل گرفته بود. ناآرامى هايى 
كه زمينه شكل گيرى جريانات تكفيرى و داعش را در اين 
كشور فراهم نمود. در همين زمان نيرو هاى سپاه اسلام به 
رهبرى شهيد سليمانى در حال انجام مأموريت مستشارى 
براى كمک به دولت و مردم سوريه بودند. استفاده سياسى 

ناروا از پزشک بودن بشار اسد و نگارندگان نامه!
بین حرفه تخصصی پزشکی و مواضع و اقدامات 

سیاسی دکتر ظفرقندی مرزی وجود ندارند
در اين بيانيه همچنين خاطرنشان شده است: يكى از 
بزرگ تريــن اتفاقات زمانه ما همه گيرى ويروس كرونا بود. 
مواضع ضد و نقيض دكتر ظفرقندى در قامت رياست سازمان 
نظام پزشكى كشور در اين دوران تعجب برانگيز بود! از لزوم 
ورود واكسن هندى و روسى تا مخالفت با ورود واكسن هاى 
روسى! از مخالفت با ورود واكسن هاى آمريكايى و انگليسى 
تا تاختن بر پزشــكانى كه همين نامه را نگاشتند! از تأكيد 
بر لزوم واردات فورى واكســن تا مخالفت با آن، كه صداى 
رئيس جمهور وقت، حســن روحانى، را نيز درآورد! دوگانه 
سازى واكسن داخلى و خارجى و هجمه به واكسن بركت 
و اولويت دادن به واكسيناســيون هنرمندان بخش هاى از 
مواضع ايشان در ايام سخت كرونا بود. ريشه اين مواضع را، 
اما مى توان در اصرار اصلاح طلبان براى نامزدى ايشــان در 
انتخابات رياست جمهورى ۱۴۰۰ جست! يعنى سلامت مردم 

در آن ايام خطير دستمايه بازى هاى سياسى شد.
با اندكى تأمل مى بينيم بين حرفه تخصصى پزشكى و 
مواضع و اقدامات سياسى دكتر ظفرقندى مرزى وجود ندارند! 
به عبارتى پزشكى و نظام سلامت ابزارى براى كنش سياسى 
ايشان است. ايشان چه در مسئله كرونا، چه در فشار براى 
خروج فتنه گران از حصر و چه در نامه به دكتر بشــار اسد، 

پزشكى را ابزارى براى سياست ورزى خود قرار داده است.
دكتــر ظفرقندى حتــى در محملى با نــام مجمع 
انجمن هاى علمى گروه پزشــكى كــه نايب رئيس اول آن 
است، باز هم در سايه نام علمى مواضع كاملًا سياسى اتخاذ 

نمود. مجمعى كه از اساس غيرقانونى و بدون مجوز است!
ظفرقندی جز در موارد انگشت شمار

 همیشه در موضع مخالف نظام بوده است
بسيج دانشجويى دانشــگاه هاى علوم پزشكى سراسر 

كشــور همچنين تصريح كردند: با توجه به آنچه ذكر شد، 
مضحک است اگر بپذيريم دكتر ظفرقندى در صورت تكيه 
زدن بر ســكان هدايت وزارت بهداشــت، درمان و آموزش 
پزشــكى اين وزارتخانه را محل اقدامات و مواضع سياسى 
جريان خود نكنند! آن هم وزارتخانه اى كه متولى سلامت 
مردم و كشور است و بايد غيرسياسى عمل نمايد. به بيان 
ساده تر سياسى ترين وزير پيشنهادى كابينه چهاردهم براى 

غيرسياسى ترين وزارتخانه پيشنهاد شده است!
از حيث فعاليت هاى سياسى در يک جمله مى توان گفت 
دكتر ظفرقندى جز در موارد انگشت شمار، هميشه در موضع 

مخالف نظام بوده است.
از طرفى دكتر ظفرقندى دى ماه ۱۴۰۰ به مهندسى 
انتخابات اشاره دارد و نظارت استصوابى شوراى نگهبان را 
انهدام جمهوريت خوانده است. سؤال اينجاست: ايشان كه 
به سلامت انتخابات اعتقاد ندارد چرا و چگونه مى خواهد وزير 
دولتى شود كه در همين انتخابات منتخب مردم شده است!

مقــام معظم رهبرى در ديدار بــا نمايندگان مجلس 
شــوراى اســلامى به تاريخ ۳۱ تير ۱۴۰۳ خصوصياتى را 
براى اعضــاى كابينه دولت چهاردهم ذكر نمودند. يكى از 
اين خصوصيات »از بنُ دندان معتقد به جمهورى اسلامى 
و نظام اســلامى« بودن است. با اين همه اقدامات سياسى 
خلاف نظام چطور مى توان دكتر ظفرقندى را حتى در سطح 
كلام معتقد به جمهورى اسلامى و نظام اسلامى دانست چه 

رسد به بنُ دندان!
شنيده شــده برخى وزراى پيشــنهادى در پاسخ به 
مراجع امنيتى از خطا هاى سياســى خود ابراز پشيمانى يا 
ارائه توضيحات نموده اند. پذيرفته نيست كه فردى در منظر 
همگان و علنى مواضع سياســى خــلاف نظام بگيرد و در 
خفا ابراز پشيمانى كند و توضيح دهد. اگر ابراز پشيمانى و 
توضيحى هســت منتظر ديدن و شنيدن آن در رسانه ها و 

فضاى مجازى هستيم!
عجیب ترین دو شغلگی های کشور

در اين بيانيه همچنين خاطرنشــان شده است: براى 
بررسى سوابق مديريتى دكتر محمدرضا ظفرقندى در نظام 
ســلامت تحليل هاى مختلفى وجود دارد. چرا كه برخى از 
درون صنف پزشكى و نظام سلامت ايشان را نقد مى كنند 

و برخى از نگاه مردم و سلامت عموم جامعه.
اگر از مواضع پرچالش ايشــان در دوره دوم رياست بر 
سازمان نظام پزشكى خصوصاً ايام همه گيرى كرونا بگذريم، 
در دوره اول رياست ايشان بر اين سازمان به سال هاى ۱۳۷۹ 
تا ۱۳۸۳ شاهد شكل گيرى معضلى در نظام سلامت هستيم. 
در اين دوره تعرفه گذارى خدمات درمانى بخش خصوصى به 
سازمان نظام پزشكى واگذار مى گردد. افزايش لجام گسيخته 
تعرفه هاى پزشكى در بخش خصوصى از سويى باعث افزايش 
چند برابرى پرداخت از جيب مردم و از سويى باعث تمايل 
پزشــكان براى فعاليت در بخش خصوصى به جاى بخش 
دولتى و كسب درآمد بيشتر شد. معضلى كه به ضرر مردم 
و بخش دولتى ارائه خدمات درمانى و به سود فعالين بخش 
خصوصى بود. اين اختلاف درآمدى بين بخش خصوصى و 
دولتى از آن سال تاكنون ترميم نشده است و يكى از مشكلات 

نظام سلامت باقى مانده است.
البته رياست همزمان دكتر ظفرقندى بر سازمان نظام 
پزشكى كشور و دانشگاه علوم پزشكى تهران در آن سال ها از 
عجيب ترين دو شغلگى هاى كشور است! دو مسئوليت سنگين 
مديريتى همزمان كه فعاليت شايســته در هر دو آن ها، در 

عمل نشدنى مى نمايد!
صنفگرايانه مشغول بوده است، تقدم بهداشت بر درمان 
امرى دشوار است. اما اين مقوله يكى از نياز هاى اساسى نظام 

سلامت است كه مورد مطالبه قرار خواهد گرفت.
افزایش تعرفه های درمانی

 برای جلب رضایت کادر درمان
دفاتر بسيج دانشجويى دانشگاه هاى علوم پزشكى در 
ادامه اين بيانيه مى افزايند: يكى از خصوصيات واضح دكتر 
ظفرقندى در فعاليت هاى تخصصى نظام سلامت، صنفگرايى 
ايشان است. عمده مســئوليت ها و فعاليت هاى ايشان در 
راستاى اهداف صنفى خصوصاً پزشكان بوده است. اين نكته 
شايد مطلوب فعالين نظام سلامت خصوصاً پزشكان باشد، 
اما ممكن اســت موجب اتخاذ تصميماتى برخلاف مصالح 
عموم مردم گردد. كما اينكه مجمع انجمن هاى علمى گروه 
پزشكى نيز در نامه اى به رياست سازمان نظام پزشكى كشور 
در فروردين ۱۴۰۲ اعلام نمود كه تعرفه هاى پيشــنهادى 
اين ســازمان صنفى را به جــاى تعرفه هاى مصوب وزارت 

بهداشت ملاک قرار خواهد داد. اقدامى خلاف قانون و كاملًا 
صنفگرايانه. مؤيد اين نكات تأكيد چندباره دكتر ظفرقندى 
بر واقعى ســازى تعرفه ها و به عبارتــى افزايش تعرفه هاى 
درمانى براى جلب رضايت كادر درمان اســت. البته منكر 
مشــكلات پرداختى و معيشتى كادر شريف درمانى كشور 
نيستيم، مشكل آنجاست كه راه حل اين مسئله را تنها در 
 افزايش تعرفه ها و در نتيجه افزايش پرداخت از جيب مردم

ببينيم.
يكى از موانع تصميم گيرى سالم مديران، تعارض منافع 
است. از مصاديق بارز تعارض منافع در نظام سلامت فعاليت و 
داشتن منافع همزمان در بخش هاى مديريتى نظام سلامت 
و بخش خصوصى است. نكته اى كه بار ها مورد نقد رياست 
محترم جمهور، دكتر پزشــكيان، قــرار گرفته بود! دكتر 
ظفرقندى همزمان با فعاليت آموزشى و درمانى در دانشگاه 
علوم پزشــكى تهران و رياست بر يكى از مراكز تحقيقاتى 
دانشگاه، در حداقل دو بيمارستان غيردولتى و مطب شخصى 

فعاليت درمانى دارد!
ديگر خصوصيتى كه براى وزير مطلوب مد نظر است نگاه 
جامع به ابعاد مختلف نظام سلامت در سطوح مختلف است 
كه در سوابق دكتر ظفرقندى مشاهده نمى گردد. خصوصاً 
عدم درگيرى ايشان با مسائل نظام سلامت در مناطق كمتر 
توسعه يافته كشور و سطوح مختلف ارائه خدمت، مى تواند 
چالشى براى فعاليت اين بخش ها تحت مديريت ايشان باشد.

يكى از خصوصيات وزير مطلوب، داشتن برنامه عملياتى 
براى حل مسائل نظام سلامت كشور است. در نگاه كلى برنامه 
مقدماتى پيشنهادى توســط دكتر ظفرقندى برنامه قابل 
تأملى است. نياز است اين برنامه هاى كلى توسط نمايندگان 
محترم مجلس شوراى اسلامى خصوصاً كميسيون بهداشت 
و كارشناســان، مورد بررســى دقيق و عملياتى قرارگيرد. 
بررسى مشروح برنامه هاى عملياتى دكتر ظفرقندى سنگ 
محک خوبى براى سنجش عيار كميسيون بهداشت مجلس 

دوازدهم در همين ماه هاى ابتدائى فعاليت خواهد بود.
از مســائل مهم نظام سلامت طرح هاى كلان قبلى از 
جمله پزشک خانواده، پرونده الكترونيک سلامت، دارويار و... 
است كه بايد تكميل يا تعيين تكليف گردند. بايد نظرات و 
برنامه هاى دكتر ظفرقندى درخصوص اين موارد مورد مداقّه 

قرار گيرد. البته در برنامه مقدماتى پيشنهادى ايشان به طور 
كلى به برخى از نكات پرداخته شده است.

تفاوت دیدگاه های ظفرقندی و رئیس جمهور
در بيانيــه يادشــده همچنيــن آمده اســت: يكى از 
بحرانى ترين معضلات كشور در حال حاضر جمعيت كشور 
است. پيشگامان و مبلغان تحديد جمعيت در دهه ۷۰ فعالين 
نظام سلامت كشور بودند. در عين حال پايشگر نرخ جمعيت 
نيز وزارت بهداشت است؛ لذا يكى از مسببان اصلى كاهش 

جمعيت كشور نظام سلامت است.
اولين و مستمرترين نقطه برخورد زنان بارور و مادران 
باردار كشــور با ارائه دهندگان خدمات بهداشت و درمان 
اســت لذا يكى از مؤثرترين مراجع ترويج جوانى جمعيت 
نيز وزارت بهداشــت، درمان و آموزش پزشكى است. قانون 
جوانى جمعيت در مجلس شوراى اسلامى به تصويب رسيده 
است، اما ساختار غيرمجاز مجمع انجمن هاى علمى گروه 
پزشــكى طى بيانيه اى به مخالفت با بخش هايى از قانون 
جوانى جمعيت پرداخت كه مرتبط با توليت نظام سلامت، 
غربالگرى و سقط جنين بود. همه نمايندگان محترم مجلس 
شوراى اسلامى بايد با جديت برنامه هاى دكتر ظفرقندى براى 
جوانى جمعيت را مورد بررسى قرار دهند، چرا كه جمعيت 

بحث حياتى كشور است.
در طى اين سال ها پيگير مواضع نظام سلامتى رياست 
محترم جمهور بوديم و نگاه هاى دكتر پزشكيان را در اين 
حيطــه تقريباً مثبت ارزيابى مى كنيــم. با توجه به تفاوت 
ديدگاه هاى دكتر ظفرقندى با دكتر پزشكيان در زمينه نظام 
سلامت، از پيشنهاد ايشان به عنوان وزير بهداشت، درمان و 
آموزش پزشكى متعجب شديم! اين مسئله ممكن است در 
عملكرد وزارت بهداشت نيز مشكلاتى ايجاد نمايد. صريح 
بگوييم: آقاى رئيس جمهور! بيش از اين از شما انتظار داشتيم!
گذشــته از همه اين مســائل با كمال احترام بيم آن 
مى رود كــه دكتر ظفرقندى با توجه به ســن و وضعيت 
سلامت جسمانى، توانمندى لازم جهت فعاليت ميدانى و 

كار جهادى را نداشته باشد.
در نهايت از نمايندگان محترم مجلس شوراى اسلامى 
به خصوص اعضاى محترم كميســيون بهداشت و درمان 
خواستاريم كه در بررسى و رأى اعتماد به وزراى پيشنهادى 
ضمن نگاه تخصصى، از معيار ها و آرمان هاى اصيل انقلاب 
اسلامى ذره اى عدول نكنند. مردم شاهد و ناظر بر رفتار و 
رأى نمايندگان هستند. جريان دانشجويى به نمايندگى از 
مردم عزيز ايران رصد كننده و مطالبه گر تصميمات نمايندگان 

خواهد بود.

نماینده مجلس شــورای اســلامی با انتقاد از اظهارنظر انجام شده 
از ســوی معاون پارلمانی رئیس جمهوری و طرح ایــن ادعا که کابینه 
دولت با مشــورت و تایید رهبری معرفی شــده اســت، اظهار کرد: 
مــن می خواهم از رئیس مجلس ســؤال کنم که آیا واقعــاً درباره رای 
 بــه کابینه یا وزیــر خاصی از طرف رهبر انقلاب ســفارش و توصیه ای 

شده است؟
حجت الاسلام حميد رسايى، نماينده مردم تهران در مجلس شوراى اسلامى 
در جلســه صحن مجلس در تذكر آيين نامه اى خطاب به رئيس مجلس گفت: با 
توجه به اينكه همكاران به من مراجعه مى كنند و اســتناد مى كنند به مطلبى كه 
معاون پارلمانى محترم رئيس جمهور در صفحه شــخصى خود نوشتند و در آنجا 
ادعا كردند كه كابينه با مشورت و تاييد رهبرى معرفى شده است، از ما مى خواهند 
كه با كابينه مخالفت نكنيم؛ من مى خواهم از حضرتعالى ســؤال كنم كه آيا واقعاً 
 دربــاره راى به كابينه يا وزير خاصى از طرف رهبر انقلاب ســفارش و توصيه اى 

شده است؟
به گــزارش ايســنا، وى اظهار كرد: رهبــر انقلاب در ديدارى كه شــخص 
رئيس جمهــور نيــز در آن حضور داشــتند، شــاخص هاى دوازده گانه را تعيين 
كردنــد و توصيه كلى آنها به دولت اين بود كه گزينه هاى خود را بر اســاس اين 
شــاخص ها اعلام كنــد و مجلس نيز گفتند كه با در نظرگرفتن اين شــاخص ها 
 بــه دولــت كمک كند؛ تشــخيص مصاديــق اينكه افــراد معرفى شــده داراى 
اين ۱۲ شــاخص هســتند، از طرف دولت بــر عهده رئيس جمهور اســت و در 
مجلــس نيز بــا راى جمعى نماينــدگان مجلس اســت؛ ما واقعاً دنبــال بهانه 
 هســتيم تا به همه راى دهيم اما براى راى دادن يا ندادن نياز به حجت شــرعى 

داريم.
نماينده مجلس عنوان كرد: اين ادعا كه وزرا با تاييد رهبرى معرفى مى شوند، 
قبلًا در دوره هاى ديگر نيز مطرح شــده اســت و آخرين بار در دولت دوم آقاى 
روحانى اين حرف مطرح شد كه دفتر رهبر انقلاب در تاريخ ۶ مرداد ۹۶ اطلاعيه 
رســمى دادند و در آن مطرح كردند كه جريان خبرى كه از پشــتيبانى پر حجم 
خارجى برخوردار اســت درصدد القاى آن است كه تک تک اعضاى كابينه با نظر 
رهبر انقلاب انتخاب مى شوند در حالى كه رويه ثابت در تمام دولت ها هماهنگى 
و نه تاييد با رهبرى در انتخاب وزراى دفاع امور خارجه و دفاع بوده اســت و اين 
امر نيز بر اساس تكاليفى است كه در قانون اساسى براى رهبرى در امور سياست 
خارجى دفاعى و امنيتى تعيين شــده است؛ درخصوص برخى وزارتخانه ها مانند 
علوم آموزش و پرورش و ارشــاد رهبر انقلاب حساسيت هايى دارند كه انحراف در 
آنها موجب انحراف در حركت كلان كشور مى شود و مراقبت از اين حركت عمومى 

كشور وظيفه قطعى رهبرى است.
حجت الاسلام رسايى افزود: در همين اطلاعيه تصريح مى شود كه رهبرى در 
انتخاب مسئولان وزارتخانه ها ورود نمى كنند؛ آنچه كه همه ما شنيديم اين است 
كه رؤســاى محترم جمهور در هر دوره گزينه هايى را مطرح مى كند و اگر ايشان 
مخالفتى داشته باشند، اعلام مى كنند و الا ديگر انتخاب با شخص رئيس جمهور و 
بعد با راى مجلس است و رهبر انقلاب هيچ وقت تشريفات قانونى را تعطيل نكردند 

و نمى كنند و اتفاقاً نيز هميشه به رعايت آنها پايبند هستند.
وى تاكيد كرد: سؤال اين است كه آيا هر بار دفتر رهبرى بايد اطلاعيه دهد؟ 
توئيتــى معاون پارلمانى رئيس جمهورى زدند و بعد نيز برخى از نمايندگان به ما 
مراجعه مى كنند؛ از طرف ديگر نيز ما را متهم مى كنند در حالى كه رهبر انقلاب 
در تاريــخ ۷ مهر ۸۷ مى فرمايند كه برخى نمايندگان گفتند كه ما به رئيس صدا 
و ســيما اعتراض نمى كنيم چون شما آنها را منصوب مى كنيد؛ رهبرى در پاسخ 

مى گويند كه اين چه حرفى است؟ 
محمــد باقر قاليباف، رئيس مجلس شــوراى اســلامى در واكنش به اخطار 

آيين نامه اى حميد رسايى گفت: حرف شما را تاييد مى كنم.
امیر واحدی تأکید کرد

افزایش توان رزم نیروی هوائی ارتش 
برای تأمین پایدار امنیت جنوب شرق كشور

فرمانــده نیروی هوائی ارتش جمهوری اســلامی ایــران با حضور 
 در پایگاه هوائی شــهید کاربر کرمان از بخش هــای مختلف این یگان

 بازدید کرد.
امير ســرتيپ خلبان حميد واحدى، فرمانــده نيروى هوائى ارتش جمهورى 
اسلامى ايران با حضور در پايگاه هوائى شهيد كاربر كرمان، ضمن ديدار چهره به 
چهره با كاركنان پايور و وظيفه اين يگان، از بخش هاى مختلف يگان بازديد و توان 

عملياتى اين يگان را مورد ارزيابى قرار داد.
به گزارش ايســنا، فرمانده نيــروى هوائى ارتش در ايــن بازديد ضمن ابراز 
رضايــت و خرســندى از مديريــت جهادى فرمانــده و كاركنان پايــگاه هوائى 
كرمــان، بر لزوم ارتقاى ســاختار، مأموريت و گســترش يگان بــه منظور انجام 
هرچــه  بهتــر و مؤثرتر ماموريت هاى ابلاغى از ســوى ســتادهاى برتر و تعامل 
اثربخــش و هم افزايــى در راســتاى افزايــش تــوان رزم نيــروى هوائى ارتش 
 و بــه دنبــال آن ايجــاد امنيت پايــدار در منطقه جنوب شــرق كشــور تاكيد 

كرد.


